
Net Wt 465g (1.02 lbs)DIETARY SUPPLEMENT* These statements have not been evaluated by the Food and Drug Administration. This product is not intended to diagnose, treat, cure or prevent any disease.

ALLERGEN WARNING: Produced in a facility that also handles Milk, Soy, Egg, Peanut, Tree Nuts, Sesame, Fish, Crustacean and Shellfish products. / 
AVERTISSEMENT ALLERGÈNE : Produit dans une usine qui manipule également du lait, du soja, des œufs, des arachides, des noix, du sésame, du 
poisson, des crustacés et des mollusques.

WARNINGS: Use for a minimum of 4 weeks. Consult a healthcare practitioner before use if you are pregnant, breastfeeding, or have a kidney 
disorder. May result in weight gain. Not intended for use by those under 18. Store in a cool, dry place. Do not use if inner seal is broken. / 
AVERTISSEMENTS : Utiliser pendant au moins 4 semaines. Consulter un professionnel de la santé avant utilisation si vous êtes enceinte, si vous 
allaitez ou si vous souffrez d'une maladie rénale. Peut entraîner une prise de poids. Ne convient pas aux moins de 18 ans. Conserver dans un endroit 
frais et sec. Ne pas utiliser si l'opercule de sécurité est endommagé.

† Daily Value (DV) not established. / Valeur quotidienne (VQ) non établie.

  Amount     %DV∆  

Serving Size / Portion:
Medicinal Ingredients / Ingrédients médicinaux

Per 1 Gummy 
                               Servings Per Container / Portions par contenant :                      90
                               

Calories         10        
Total Carbohydrate                                              3 g       1%   

Total Sugars                          0 g 0%         

    Added Sugars 0 g    

 Sugar Alcohol  2 g    

Creatine Monohydrate    1,250 mg    

 

Fuel Your Strength. One Gummy at a Time.

Non-Medicinal Ingredients:  Maltitol, Isomalto-Oligosaccharides (IMO), Water, 
Processed Eucheuma Seaweed, Natural Flavor, Malic Acid, Natural Color, Sodium 
Hydrogen Malate, Sucralose, Coating (Non-Hydrogenated Vegetable Oil, Carnauba Wax). 
Ingrédients non médicinaux : Maltitol, isomalto-oligosaccharides (IMO), eau, algues 
Eucheuma transformées, arôme naturel, acide malique, colorant naturel, hydrogénomalate 
de sodium, sucralose, enrobage (huile végétale non hydrogénée, cire de carnauba).

Imported by / Importé par: HEALTHY BODY SERVICES, INC. • Toronto • Canada • M2N 6N4 • ALLMAXNUTRITION.com

Tropucal Fruit Punch

UPC #: 6 65553 21113 8

6 65553 21113 8

Power your performance with ALLMAX Creatine Gummies. Great tasting, 
sugar-free creatine gummies delivering 1,250 mg of ultrapure creatine monohydrate 
per gummy. No powders. No mixing. Just simple, grab-and-go convenience.

Boostez vos performances avec les bonbons gélifiés à la créatine ALLMAX. Des bonbons gélifiés 
à la créatine sans sucre, savoureux et contenant 1 250 mg de créatine monohydrate ultra-pure 
par bonbon. Sans poudre. Sans mélange. Simple et pratique, à emporter partout.

Qu'est-ce qui distingue les bonbons gélifiés à la créatine ALLMAX ?
C’est notre technologie de gomme à basse température. Nous utilisons un agent gélifiant 
révolutionnaire à base d’algues qui préserve l’intégrité de la créatine en éliminant la chaleur 
élevée pendant le traitement, vous assurant ainsi une pleine puissance dans chaque portion.

Que vous vous entraîniez pour gagner en masse musculaire, en force, en vitesse ou que vous 
souhaitiez profiter des bienfaits de la créatine pour le cerveau, les bonbons gélifiés à la créatine 
ALLMAX offrent des résultats fiables dans un format pratique, sans sucre ajouté.

Delicious. Convenient. Reliable.

What makes ALLMAX Creatine Gummies different? 
It’s our low temperature gummy technology. We use a revolutionary seaweed-based 
gelling agent that preserves creatine integrity by eliminating high heat during 
processing, ensuring you get full potency in every serving.
Whether you're training for size, strength, speed, or want to tap into the brain-boost-
ing benefits of creatine, ALLMAX Creatine Gummies deliver reliable results in a 
convenient gummy bear format with no added sugar.
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TROPICAL FRUIT PUNCHTROPICAL FRUIT PUNCH

CLEAN LABEL PROTOCOL: With ALLMAX® products, you know what you’re getting. 
We don’t hide behind proprietary blends. Every ingredient is individually listed with a 
precise mg measurement. The Clean Label Protocol holds us to a higher standard. You 
can be sure you are getting the highest quality. 

DIRECTION OF USE: Take 3 Creatine gummies daily.
MODE D'EMPLOI : Prendre 3 gummies de créatine par jour.

NPN 80142169
Natural Flavours

REGISTERED FACILITYVEGANCLEAN LABEL NO ARTIFICIAL 
COLOR / DYE
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© 2025 ALLMAX Nutrition Inc. All rights reserved. All trademarks are property of their respective owners. / Tous droits réservés. Toutes les marques 
déposées sont la propriété de leurs propriétaires respectifs.
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